
مشروح جلسه:

جلسه راس ساعت ١۵:۴۵ با صحبتهای جناب آقای اسداللهی دبیر شورای صنفی کارکنان با تقدیر و تشکر بابت حضور خارج از ساعت اداری نمایندگان 
شورا شروع شد. ایشان در ادامه ضمن تبریک انتصاب جناب آقای دکتر رهایی به عنوان سرپرست دانشگاه و نیز انتخاب جناب آقای دکتر رضایی به عنوان 
مدیریت توسعه و منابع، مسائل و چالشهای کارکنان را در سه حیطهی مالی و اقتصادی، رفاهی و معیشتی، آموزشی و پژوهشی و ... با تببین شرایط 

جاری دانشگاه خصوصا شش ماهه اخیر با سرفصلهای ذیل خدمت سرپرست محترم دانشگاه اعلام نمودند.

اجرای ابلاغیهی رفاهی دولت 
مسکن کارکنان 

سرویس ایاب و ذهاب 
بن کارت رفاهی 

کمیتههای سختیکار، حق فنی و حق بهرهوری 
مرخصی کارکنان 

شرکت تعاونی مصرف 
صندوقهای قرضالحسنه کارکنان 

مهد کودک کارکنان 
شناسایی و پرورش مدیران متعهد، متخصص و باتجربه 

تکریم و ارج نهادن به جایگاه منابع انسانی بعنوان ارزشمندترین دارایی و سرمایه دانشگاه 

صورتجلسه شورای کارکنان دوره ششم شورای کارکنان

دانشگاه صنعتی امیرکبیر (پلی تکنیک تهران)

شماره جلسه: جلسه فوقالعاده محل تشکیل جلسه: طبقهی هفتم ساختمان فارابی

مدت جلسه:١:١٥ساعت ساعت جلسه: ١٥:٤٥ الی ١٧:٠٠ تاریخ جلسه: یکشنبه ١٤٠٢/٠٦/١٢

حاضرین جلسه: آقایان: اسدالهی، طهماسبی
خانم ها: اسدالهی، پروایی، مفرح، حاجحسنی، نخعی، سیمیاری، غلامی (نمایندهی نیروهای شرکتی)

غایبین جلسه: مهندس مهدی معتمدیاصل
میهمانان جلسه: جناب آقای دکتر رهایی سرپرست دانشگاه، جناب آقای دکتر رضایی مدیریت توسعه و منابع



آقای دکتر رهایی با ابراز خرسندی از استقبال گرم همکاران، درخواستهای همکاران را با دقت و توجه زیاد یادداشتبرداری نموده و به 

شرح ذیل به سوالهای مطرح شده پاسخ دادند:

ایشان فرمودند: با توجه به شرایط حال حاضر دانشگاه، کمک و همراهی کارکنان جهت نزدیک شدن به شرایط مطلوب، بسیار ارزشمند خواهد بود؛ و برای 
برون رفت از شرایط کنونی دانشگاه، بودجه عمومی و پول دولت را کافی و حل کننده ندانسته و باید به مانند سال ١٣٩٠ از طریق جذب پروژههای کلان 

مشکلات دانشگاه را حل نمود.

ایشان فرمودند: از روز پذیرش مسئولیت که بصورت تکلیف به اینجانب واگذار شد، جلسات زیادی بابت جذب پروژههای کلان و تامین مسکن کارکنان با 
دوستان و نمایندگان مجلس که از اعضاء دانشگاه میباشند برگزار کردهاند و بیشترین وقت خود را در این خصوص صرف کرده که نتیجهی آن قول 

مساعد نمایندگان مربوطه میباشد.

 ایشان در مورد سختی کار و حق فنی و حق بهرهوری فرمودند: حتما با معاون محترم توسعه راهحلی برای پرداخت خواهند یافت.

در مورد سرویسها فرمودند: در زمان مدیریت قبلی ایشان، ریاست محترم جمهور وقت به جد پیگیر جمع کردن سرویس سازمانها بودند ولی ایشان به 
دلیل شرایط راه دور همکاران و رعایت نظم و انضباط و حضور به موقع در محل کار، سرویسها را حفظ نمودند. ایشان فرمودند: سرویسهای ایاب و ذهاب 

کارکنان بدون هیچگونه تغییری نسبت به گذشته برقرار خواهد بود.

ایشان در مورد مطرح شدن کارت رفاهی در مدیریت قبل فرمودند: به هیچ عنوان این قبیل اقدامات که پارکینگ، فضای ورزشی و... به صورت اعتبار دیده 
و کارتی بابت این فعالیتها صادر شود را قبول ندارند.

 ایشان در مورد تسهیلات و وامهای صندوقهای قرضالحسنه کارکنان فرمودند: حتما از صندوقهای دانشگاه حمایت نموده تا به شرایط ایدهآل برسند. 

در مورد شرکت تعاونی مصرف خاطر نشان شدند حتما فضای تعاونی موجود به تعاونی اختصاص خواهد یافت و از هیئت مدیره منتخب این تعاونی 
حمایتهای لازم را به قصد تقویت انجام خواهند داد.

در انتها جناب آقای دکتر رهایی فرمودند: برای پیشبرد اهدافشان حتما نیاز به حمایت و پیگیری کارکنان خواهند داشت و با توجه به درخواست شورای 
صنفی در خصوص برنامهها و تصمیماتی که در رفاه و معیشت کارکنان تاثیرگذار میباشد، نسبت به حضور شورای صنفی کارکنان در جلسات مربوطه 

قول مساعد دادند.

در خاتمه ضمن تشکر مجدد از پیگیریهای سرکار خانم زهره اسداللهی بابت ترتیب چنین جلسه ارزشمندی از طرف دبیر شورا انجام شد.

جلسه راس ساعت ١٧:٠٠ با ذکر صلوات به پایان رسید


